
Naše cesta za panem Karlem Havelkou 
 

Naše cesta začíná… :) 

Zde nás můžete vidět u naší školy v Modřanech, odkud jsme vyráželi. 

 

 

Nejprve jsme šli na autobusovou zastávku a svezli se autobusem až na Kačerov, 
odkud jsme pokračovali metrem. 

 



Myslím si, že lidé museli fakt koukat co se děje, když jsme tam chodili 
s fotoaparátem.  :-D 

 

 

Vystoupili jsme na Vyšehradě a poté jsme pokračovali pěšky ;) 

Zde jsou fotky z Vyšehradu <3 

 

  

 



Myslím, že můžu mluvit za všechny a říct, že cesta byla super.  

 

 

Moc nás zajímalo, jak to bude probíhat. Většina našeho týmu, je v tomto 
projektu letos poprvé. 

 

 

 Hodně jsme se těšili. Už jsme skoro tam! :) 

 



 

 

Tak a teď to přichází…. Jsme tady! A jsme moc rádi. :) 

 
              

No a zde jsme už u pana Havelky ;) 

 

 

 

 

 



 

 
 

Naše cesta je u konce, všichni jsme si to moc užili a děkujeme panu 
Havelkovi, že si na nás udělal čas! 


